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DATE REPORTER INTERVIEW LOCATION PICTURE AVAILABLE 

April 2014 FX Defruit 28th RICV Berck yes 
 

 

NAME FIRST NAME NICKNAME AGE 

ROBERTSHAW CARL  41 
1 What type of kite do you 

practice and / or what is your 
involvement in the world of 
kite?  

I fly all kites. I make sport kite and art kite. I have made kite design for events, 
theatre and architecture. I believe in a wide world, with all kites on part of the 
world 
(Je pratique tous les cerfs-volants. Je fais du cerf-volant acrobatique et du cerf-volant artistique. 
J’ai dessiné des cerfs-volants pour des évènements, du théâtre et de l’architecture. Je crois en un 
vaste monde, avec des cerfs-volants dans toutes les parties du monde) 

2 Are you part to a Club or a 
Team ? 

I fly on my own and with the team, The Scratch Bunnies 
(Je vole seul et avec mon équipe, les Scratches Bunnies) 

3 What is your favorite flying 
field ? 

I don’t have one favorite. There are many fields I love and more to discover 
around the world 
(Je n’ai pas de lieu préféré. Il y a beaucoup d’endroits que j’aime ainsi que plein d’autres à 
découvrir autour du monde.) 

4 How long have you been 
practicing kite and how did it 
start ? 

I started kited at 3 years.I have always made things that fly, I syarted making 
sport kites ans art kites at 16 years 
(J’ai commencé le cerf-volant à l’âge de 3 ans. J’ai toujours fabriqué des objets qui volent et j’ai 
commencé le cerf-volant acrobatique et le cerf-volant artistique à l’âge de 16 ans ) 

5 What is your best moment or 
best experience of kite ? 

Seeing kites and kite designs used outside the kite world, and seeing non-kite 
fliers inspired by kites. 
(Voir des cerfs-volants et des dessins de cerf-volant utilisés en dehors du monde du cerf-volant, et 
voir des gens qui ne volent pas, inspirés par les cerfs-volants ) 

6 What is your worst moment or 
worst experience of kite ? 

 

7 Who has been your best people 
experience in the kite family ? 

They have supported me many times and I am very grateful and honored to be 
included among these amazing people 
(Ils m'ont soutenu de nombreuses fois et je suis très reconnaissant et honoré de figurer parmi ces 
gens étonnants) 

8 Do you have a project , a desire 
or a dream, related to kite ? 

All my plans, all my desires, all my dreams and all my achievements to come are 
on the website www.carlrobertshaw.com. and it's not for publicity, but if I had 
to write everything it would take too long  
(Tous mes projets, toutes mes envies, tous mes rêves et toutes mes réalisations à venir sont sur le 
site internet... et ce n'est pas pour faire de la publicité, mais si je devais tout écrire ce serait trop 
long ) 

9 What piss you off in the world 
of kite ? 

 

10 Is there a question I did not ask 
you and which you would like 
to answer ? If yes, which ? 

 

 


